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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:1184 Olika behandling av licensansökningar

Enligt uppgifter från olika jägare- och skytteföreningar behandlar olika 
tillståndsenheter för vapenlicenser hos polisen ansökningar på olika sätt 
beroende på var i landet ansökan lämnas in. 

Exempelvis har vissa enheter efterfrågat kompletterande uppgifter och intyg på 
magasinkapacitet på pump- och automathagelgevär trots att det inte är 
nödvändigt, medan andra har godkänt ansökan utan dessa uppgifter. Att olika 
tillståndsenheter i landet använder sig av olika måttstockar när de handlägger 
licensansökningar är olyckligt. Ansökningar ska beviljas eller avslås med stöd 
av lagen utan att personligt tyckande från tjänstemän ska spela in.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att säkerställa att tjänstemän på 
landets tillståndsenheter följer samma praxis?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
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